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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1029 Nya skyddsrum

Under kalla kriget byggdes stora mängder skyddsrum. Totalt finns fortfarande 
ca 7 miljoner skyddsrumsplatser. De är dock ojämnt fördelade över landet. 
Försvarsberedningen ansåg att det krävs en inventering av 
skyddsrumsbeståndet och möjligheterna att nyttja andra skyddade utrymmen 
som kan ge ett tillräckligt skydd. 

Försvarsberedningen ansåg vidare att befintliga skyddsrum ska iståndsättas och 
att identifiering av skyddade utrymmen bör prioriteras. Nybyggnation av 
skyddsrum är kostsamt, kräver särskild kompetens och är tidskrävande, vilket 
ställer krav på planering och långsiktighet. 

Försvarsberedningen menade dock i sin rapport att nybyggnation av 
skyddsrum under perioden 2021–2025 ska begränsas och i huvudsak 
genomföras i områden som bedöms särskilt utsatta i händelse av krig i samband 
med nyproduktion av byggnader. 

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg är:

 

Har det tillkommit några nya skyddsrum de senaste åren, och hur har 
platserna för dessa i så fall valts ut?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-03
Besvaras senast
2020-03-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


